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Het Kerstkind sluit niet uit 

Ons lied klinkt voor iedereen. 

Voor jong en oud, van elk ras, volk of geloof,  

ongeacht eigendom of status,  

ongeacht geslacht of geaardheid  

is Jezus geboren.  
 

Ons lied klinkt als nieuw. 

We zingen en prijzen zijn Naam, 

Hij brengt goed nieuws voor alles en iedereen, 

want Hij maakt geen onderscheid tussen mensen. 

Vandaag is Jezus geboren.  
 

Een stralende ster staat aan de hemel 

en kinderen gaan de deuren langs. 

Rivieren zingen mee, takken van de bomen wuiven 

en verwelkomen de Koning in Zijn Koninkrijk,  
want vandaag is Jezus geboren.  

Hij komt niet met een oordeel, maar met liefde. 
 

Rob van Uden 

 

 
 

24 december 2023, Kerstmis 

De Eucharistieviering uit de Maria Magdalenakerk wordt op zondag 24 december om 21.00 uur 

uitgezonden via een livestream. U kunt ook meevieren via tv op HalloGilzeRijen. 
 

Gebed om vergeving 
In de kerstnacht horen we hoe Jezus wordt geboren, in doeken gewikkeld en in een 

kribbe gelegd. Onopvallend voor de wereld met zijn handel, prestige en politiek.  
Op Eerste Kerstdag horen we dat het licht in de duisternis schijnt, maar dat de  

duisternis het niet aanneemt. Het lukt God niet altijd om ons nabij te zijn, omdat 
wij onze aandacht niet altijd op het juiste richten.  

Bidden we God om vergeving en scharen we ons bij de mensen rond de kribbe. 
 

De eerste lezing van Eerste Kerstdag 

Hoe lieflijk op de bergen de voeten van de vreugdebode, die vrede meldt, goed nieuws verkondigt, die 

heil komt melden, die zegt tot Sion: Uw God regeert! Hoort! Uw torenwachters verheffen hun stem, zij 

jubelen tegelijk want zij zien, oog in oog, de terugkeer van de Heer naar Sion.  

Barst los in jubel, allen samen, puinen van Jeruzalem, want de Heer heeft zijn volk getroost; Hij heeft 

Jeruzalem verlost. De Heer heeft zijn heilige arm ontbloot voor de ogen van alle volkeren; en alle 

grenzen der aarde hebben het heil van onze God aanschouwd. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zusters en broeders, met kerstmis gedenken 

we een feit dat maar lastig in onze geschiede-

nisboeken past. Tegelijkertijd is het misschien 

wel het belangrijkste feit uit de geschiedenis: 

het moment dat God mens werd. God wilde 

niet afstandelijk maar nabij zijn; een verhou-

ding van Mens tot mens. Daarom werd Hij ook 

niet geboren in een paleis, maar in de ar-

moede van een stal: bereikbaar en nabij voor 

álle mensen. 

 

 

https://www.youtube.com/channel/UC1Fie8NrjD-66vS0VncFn5w
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Uit het Evangelie van Lucas 

In die dagen kwam er een besluit van keizer Augustus, dat er een volkstelling moest gehouden 

worden in heel zijn rijk. Deze volkstelling vond plaats eer Quirinius landvoogd van Syrië was. Allen 

gingen op reis, ieder naar zijn eigen stad, om zich te laten inschrijven. Ook Jozef trok op en omdat 

hij behoorde tot het huis en geslacht van David, ging hij van Galilea, uit de stad Nazaret, naar 

Judea: naar de stad van David, Betlehem geheten, om zich te laten inschrijven, samen met Maria, 

zijn verloofde, die zwanger was. 

Terwijl zij daar verbleven brak het uur aan waarop zij moeder 

zou worden; zij bracht een zoon ter wereld, haar eerstgebo-

rene. Zij wikkelde Hem in doeken en legde Hem neer in 

een kribbe, omdat er voor hen geen plaats was in de her-

berg. In de omgeving bevonden zich herders die in het 

open veld gedurende de nacht hun kudde bewaakten. 

Plotseling stond een engel des Heren voor hen en zij wer-

den omstraald door de glorie des Heren zodat zij door 

grote vrees werden bevangen. Maar de engel sprak tot 

hen: “Vreest niet, want zie, ik verkondig u een vreugdevolle 

boodschap die bestemd is voor heel het volk. Heden is u een 

Redder geboren, Christus de Heer, in de stad van David.” 

 

Gebed om vrede 
Goede God, ook vandaag schijnt het licht in de duisternis. 

En ook vandaag neemt de duisternis het niet aan. 
We bidden voor een wereld van verzoening en vrede:  

Breng licht in onze duisternis, open uw armen 
voor ons en lach ons toe. 

Breng licht waar duisternis dreigt en geef de 
vrede groeikracht. 

Dit bidden wij U die leeft in eeuwigheid. Amen. 
 

Zegenwens 

De Heer die de vreugdevolle boodschap van zijn geboorte  

door een engel aan de herders heeft verkondigd,  

moge ons zijn vreugde schenken en ons maken tot verkondigers  

van zijn Evangelie.  

Amen. 

Overweging 

Achthonderd jaar geleden liet de Franciscus van Assisi in Greccio (Italie) de eerste kerststal 

bouwen. Het Kerstverhaal was te abstract geworden en Franciscus wilde voor de arme bevol-

king een levendig beeld oproepen van de pijnlijke en behoeftige plek waar het Kind werd 

geboren: Een kind in een grot op het stro van een kribbe tussen een os en een ezel. Franciscus 

deed zijn diakenkleding aan en las vol vuur het Evangelie. Er werd gezongen en een priester 

vierde de mis.  

Franciscus leefde in een vroegkapitalistische samenleving. Langzaamaan was geld een 

machtsfactor geworden. Franciscus preekte een andere samenleving, want waarom zou de 

ene mens meer hebben dan de andere? We zijn toch allemaal kinderen van God?  

Franciscus wilde laten zien in welke armoede de Zoon van God op aarde was gekomen. Het 

werd een levensgrote kerststal zonder beelden en zelfs het kribje in deze Kerststal bleef leeg. 

Alle armen uit de omgeving kwamen op bezoek.  

Eén van de aanwezigen kreeg die heilige nacht een visioen. Hij zag een levenloos kindje in de 

kribbe liggen en hij zag Franciscus er naartoe lopen. De heilige wekte het kind uit een diepe 

slaap. Het visioen liet zien wat Franciscus van Assisi met die eerste kerststal wilde: het Kerst-

kind tot leven brengen in de harten van de mensen. 


